
114學年度第 1學期國立臺灣大學赴境外研修雙聯學位獎學金 

 

獲獎名單 

 

NTU Scholarship for Students Pursuing Overseas Dual Degree Programs for  

Semester 1, 2025/2026AY 

Award list 
 

 

姓名 

Name 

接待學校 

Host University 

獲獎期長 

Awarding Period 

吳○文 
九州大學 

Kyushu University 

一學年 

One Academic Year 

張○軒 
亞利桑那州立大學 

Arizona State University 

兩學年 

One Academic Years 

陳○婷 
萊頓大學 

Leiden University 

一學年 

One Academic Year 

陳○霓 
早稻田大學 

Waseda University 

一學年 

One Academic Year 

黃○揚 
香港城市大學 

City University of Hong Kong 

兩學年 

One Academic Years 

詹○慶 
早稻田大學 

Waseda University 

一學期 

One Semester 

 

 

註 1：錄取本獎學金資格者，需錄取報到：於 114年 8月 4日下午 4時前，將完成簽署之行政契約書 

一式三份正本及相關文件，繳交予國際處承辦人黃子洋先生；未依時限繳交者，視同放棄獎學金獲獎

資格。 

Please hand in the signed administrative contracts in triplicate to the OIA contact person, Mr. Jeffrey Huang, 

by 4 p.m. August 4, 2025. Once failing to submit the required documents on time, the recipient’s eligibility 

for the scholarship will be canceled immediately 

 

註 2：如有任何獎學金相關問題，請洽詢本案承辦人黃子洋先生（聯絡電話：02-3366-2007 分機 228；

Email：jeffreyhuang@ntu.edu.tw）。 

For questions about the scholarship, please get in touch with Mr. Jeffrey Huang at the Office of International Affairs 

(Tel: 02-33662007 #228, Email: jeffreyhuang@ntu.edu.tw) 

mailto:jeffreyhuang@ntu.edu.tw

